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CONVENTION CALL 2026
63rd ANNUAL CONVENTION

April 15-18th,2026

 SEQ CHAPTER \h \r 1 Prior to mailing your payment, please check the following:
· Has each delegate and alternate registered ?
· Is payment for registration enclosed and in the correct amount? 
· ($175.00 per delegate/alternate)
· After registering
· Ensure your local submit registration (payment $175.00 per delegate/alternate) by March 1st , 2026 and mail to Kimberly Copp, CUPE NB secretary-treasurer.
· All Resolutions to be considered at the convention must be submitted prior to January 15th, 2026 as per article 4.7 of the By-Laws and must be signed by the presiding officer and secretary of the affiliate.  A reminder went out to all locals’ presidents in early December 2025 along with forms.
· Convention Assistance 2026 Application  - Deadline March 1st , 2026
· Locals in Arrears:
· To be entitled to representation at the Convention, a local union shall have its per capita to CUPE NB paid up to and including the month of December 2025.

· CUPE National Requirement:
· Article 6.7 of the CUPE National Constitution: Local’s per capita must be paid to CUPE National up to and including the month of January 2026. 

Mail payment prior to March 1st, 2026 to:

CUPE NB Secretary Treasurer – Kimberly Copp

kimcopp16@gmail.com
30 Caledonia Mountain Road, Hopewell Hill NB E4H 3K6
           (506) 874-2226 - cell

CONVOCATION AU CONGRÈS 2026
63rd  CONGRÈS ANNUEL
15-18 avril 2026

 SEQ CHAPTER \h \r 1Avant de nous faire parvenir votre lettre de créance et paiement, veuillez vérifier ce qui suit:  
· Est-ce que chaque delegue et suppleant inscrit  ?
· Est-ce que vous avez inclus le paiement exact pour l’inscription? 
· (175$ par délégué/substitut)
· Apres s’etre enregistre  ; 
· Assurez-vous de faire parvenir le paiement de l’inscription par courrier (175$ par délégué/substitut) avant le 1 mars,2026 à Kimberly Copp, secrétaire-trésorière du SCFP NB
· Selon l’article 4.7 des Règlements, toutes les résolutions qui doivent être prises en considération lors du congrès doivent être soumises au plus tard le 15 janvier 2026 et doivent être signées par le président ou secrétaire de l’affilié. Les présidentes/ présidents de sections locales ont reçu un rappel à cet effet en décembre 2025.
· Demande d’aide au congres- date limite le 1 mars 2026
· Arrérages 
· Afin d’avoir droit à une représentation au congrès, la section locale doit s’être acquittée de sa capitation au SCFP NB incluant le mois de décembre 2025. 
· Exigence du SCFP National:
· Article 6.7 des Statuts du SCFP National: Les sections locales doivent s’être acquittées de leurs capitations au SCFP National incluant le mois de janvier 2026.  
Faire parvenir les inscriptions avant le 1 mars 2026 à: 
Secrétaire-trésorière du SCFP NB

Kimberly Copp





kimcopp16@gmail.com
30 Caledonia Mountain Road







Hopewell Hill, NB    E4H 3K6




506-874-2226 (cellulaire)
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